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 Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

 9. november 2023 
19:00 
Torgeir Schaug, Andenes 

  
 

Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Kine Vestjord, Line Vangen,  
Bjørn Osenbroch, Ole Jensen, Tommy Jensen, Varamedlem Stina Jensen 
 
Forfall: 
Ikke møtte: Stina Jensen 
 
Ber om at styrets medlemmer varsler styret om forfall så snart som mulig. Forfall 
som varsles med noen timers varsel, er vanskelig å oppdage. Forfall skal varsles pr. 
SMS, og ikke bare på FB siden 

Saksliste:  
Sak 74 - 23 Godkjenne innkallingen 

Forslag til vedtak 
Styret godkjenner innkallingen 
 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkallingen 
 

Sak 75 -23 Godkjenne saksliste 
Forslag til vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

- Bårebukett Torgeir P. 
- Musikk til arrangement 

Vedtak: 
Styret godkjenner saksliste med innkommende forslag på eventuelt 
 

Sak 76 -23 Orienteringer og runde rundt styret 
Fra leder 

a) Valgkomite : -Godt i gang med kandidater til neste valg 
 

b) Samsvarserklæring spikertelt. – Mangler enda noen 
samsvarserklæringer 

c) Regions årsmøte 2023 – Gjennomføres 09/12 

Torgeir(arrangement) : Musikk til arrangementer skal i framtiden ordnes av 
komiteen til respektive arrangement 
 
Kasserer 

- Økonomi status : Status fortsatt god. Det meste av pålagt 
strømoppgradering gjennomført ihht. Budsjett. 

- Vurdere å nedjustere fastprisen på strømmen til forbrukerne 
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Line: 
- Status ledige plasser? – En søker på ledig plass 

Ole  
- Ny varmepumpe montert på huset. Mangler strøm. Må ha egen kurs. 
- 3 stolper ifm. Strømutbedring gjenstår. Anslag 100.00,-. Bør på budsjett 

2024. 
- Det bør også prioriteres beising av alle bygg i 2024 

Bjørn 
-  

Stina: 
 
 
Forslag til vedtak  
Styret tar orienteringene til etterretning 
 
 

Sak 77 -23 
 

Tilbakemelding fra medlem i Plass styret. vedrørende vedtak i styret 
. 
 
Styrets vedtak fra .8.10.2023: 

Styret vedtar følgende, saken over sendes årsmøtet i NBCC avd. Andøy for 
behandling våren 2024, med følgende innstillinger:  

1. NBCC avdeling Andøy har gjennom flere år hatt en egen plasskomite i 
henhold til vedtektenes §14. Slik styret ser dette, vil en eventuell «skilsmisse» 
mellom Sandnes Camping og NBCC sentralt være svært uheldig. Samtidig 
må det da søkes Landsstyret om godkjenning på at en slik «skilsmisse» kan 
aksepteres. Dette tror styret vil være vanskelig. Styret vil heller ikke anbefale 
dette. Styret anbefaler at virksomheten i NBCC avd. Andøy fortsetter som ui 
dag 

Plass styre medlem Tommy Andreassen har levert inn følgende bemerkning sendt til 
Styret  

Hei. 
På siste styremøte ble det vedtatt at Plasskomiteen er ansvarlig for daglig drift av 
Sandes camping,  dette er Plasskomiteen helt uenig i. 
I alle år har Plasskomiteen kun tildelt og mottatt oppsigelser, skal vi nå begynne å ha 
den daglige driften av Sandnes camping så må vi få en detaljert instruks som viser 
hva er arb.oppgavene til Plasskomiteen,  inntil en slik instruks foreligger vil 
Plasskomiteen kun ha med tildeling og oppsigelse av plasser. 
 
Mvh 
Tommy Andreassen  
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Medlem av Plasskomiteen  
Sendt fra Outlook for Android 

 

 

 

Leders vurdering. 

Saken som er behandlet i styret skulle fremmes for avdelingens årsmøte for 
behandling, i henhold til at dette var en sak som kom på årsmøtet. Det opprinnelige 
forslaget fra Tommy Andreasen ble av styret oppfattet som ett forslag om 
«Skilsmisse» med NBCC sentralt. Det kreves som nevnt i foregående saksutredning 
flere prosesser. Som styret peker på i sitt vedtak, mener en at dagens organisering 
med plass styre/komite og hovedstyre ivaretar NBCC sine intensjoner om drift av 
avdeling og plass styret.  

Forslag til vedtak 

Styret registrerer at det i dag ikke er klare rutiner/prosedyrer for de ulike komiteer. 
Styret vil sammen med de ulike komiteene etablere rutiner/prosedyrer for komiteer, 

Vedtak : 

Styret er inneforstått med at formuleringen på plasskomiteens oppgaver ikke 
samsvarer med det som egentlig var intensjonen. Styret er derfor enig at ordlyden 
«daglig drift» ikke er gjeldende, men at plasskomiteen fortsatt skal ta seg av 
oppgaver som innebærer regulering og tildeling av plasser, samt søknader om telt og 
plattinger. 

Medlemmer av Plasskomiteen har selvsagt fortsatt, som alle andre medlemmer, et 
ansvar for den daglige driften av Sandnes Camping, men dette er en generell 
oppfordring til alle om å ta i et tak der det trengs og ikke vente på at en eller annen 
komite skal utføre oppgavene. 

 
Sak 68 -23 
 

Investeringsplan for 2024 
 
Styret skal utarbeide forslag til investeringer for avdelingen og på Sandnes camping. 
Dette skal innarbeides i årsbudsjettet for 2024. 
 
Styret utfordres her til å komme med forslag til investeringer 
Leder ber medlemmene om å skrev ned hva de mener må kjøpes, investeres i og 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Faka.ms%2FAAb9ysg&data=05%7C01%7Chronneberg%40mil.no%7C5c5ef572f4194ade673808dbd39012de%7C1e0e6195b5ec427a9cc1db95904592f9%7C0%7C0%7C638336387970588541%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=ayYwcI3cKB9tqMw2FxPLfHItzfaxUv%2BPLuD%2Fmej5ias%3D&reserved=0


 

Referat styremøte 
09. november 2023 

 
 

 

 

estimere en kostnad på dette  
 

Forslag til Vedtak: 

Saken legges frem uten forslag til vedtak 

Vedtak : 

- Ny varmepumpe montert på huset. Mangler strøm. Må ha egen kurs. 
- 3 stolper ifm. Strømutbedring gjenstår. Anslag 100.00,-. Bør på budsjett 

2024. 
- Det bør også prioriteres beising av alle bygg i 2024 

 

 
 

  

Sak 80 – 23 Eventuelt 

- Hvordan skape engasjement og «Bli Lyst» på Sandnes camping. 
• Styret tok kontakt med journalist Linn Cecilie Rønneberg for å lage 

en reportasje om Sandnes camping som kan publiseres i lokal media, 
og muligens også i caravanbladet. 

- Aktivering av barn og unge på sandnes 
-  

 


